
 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Rotterdam  
Coolsingel 40  
3011 AD Rotterdam  

Aanvraag actualiteit  

Betreft: Red de boom! 

Rotterdam, 1 juli 2024 

Geacht college,  

Bewoners van de Pompenburgflat zijn in shock doordat hun geliefde boom in de 
binnentuin momenteel klaargemaakt wordt voor een eventuele verplaatsing. De sloop van 
de Pompenburgflat is nog niet definitief en er is geen kapvergunning afgegeven. 
Bovendien zijn bewoners alleen geïnformeerd over een simpel onderzoek. Wat er nu 
gebeurt is niet een simpel onderzoek, maar een verregaande poging om de boom klaar te 
maken voor een verplaatsing.  

Er is geen ontheffing of vergunning flora- en fauna-activiteit verstrekt. Ook op de Officiële 
Bekendmakingen vergunningverlening website van de gemeente Rotterdam is er niets te 
vinden hierover.  

De boom staat vol in blad. Nu graven aan de wortels betekent het begin van het einde 
van de boom. De SP vraagt zich af wie opdracht heeft gegeven voor dit onderzoek en 
waarom dit nu gebeurt. 

Wat de SP betreft is het onacceptabel dat er zo wordt omgegaan met de geliefde boom in 
de binnentuin van de Pompenburgflat en dat bewoners weer worden gepasseerd.  

De SP wil graag daarom tijdens de eerstvolgende actualiteitenvergadering in debat met de 
wethouder hierover. 

Met vriendelijke groet,  

Theo Coskun,  

SP Rotterdam 


